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Zvukový záznam dokazuje, že pandemie byla
plánována roky dopředu

necenzurovanapravda.cz/2024/03/zvukovy-zaznam-dokazuje-ze-pandemie-byla-planovana-roky-dopredu/

Máme zde důkaz faktu, na který zde mnozí z nás již roky upozorňujeme. Covidová
plandemie byla připravována dlouhé roky a vše bylo velmi pečlivě naplánováno – od
zajištění, že v téměř všech zemích budou vládnout předem vybrané loutky, jejichž
jednotné instrukce byly patrné i na stejné rétorice po vyhlášení pandemie, přes samotné
restrikce až po to nejdůležitější: aplikace experimentálních genových injekcí.

První zkouškou „nanečisto“ byla zcela jistě pandemie prasečí chřipky v roce 2009 – a
poté se již rozjely přípravy na „ostrou“ pandemii. Nyní se objevil nový důkaz, který
ukazuje, že vše bylo předem plánované a řízené.

Mimo jiné se však také potvrzuje, že celou tzv „plandemii“ řídil Pentagon.

Bývalá farmaceutická manažerka Saša Latypová má nové důkazy, které ukazují, že na
takzvaných vakcínách a dalších léčebných postupech se pracovalo již roky před
pandemií.

V tomto případě se jedná o zvukový záznam schůzky, na které je slyšet ředitel
společnosti AstraZeneca Pascal Soriot a viceprezident společnosti AstraZeneca Mark
Esser.

Během setkání, které se uskutečnilo na konci roku 2020, diskutovali mimo jiné o
schválení léčby monoklonálními protilátkami ve Spojených státech.

Esser během setkání učinil pozoruhodné prohlášení. Uvedl, že AstraZeneca začala
spolupracovat s americkým ministerstvem obrany na připravenosti na pandemii v roce
2017.

👀 Sasha Latypova Has New Evidence Showing the COVID Countermeasures
Were 'Preset Years Before' the Pandemic Occurred

"The audio is from an internal meeting in AstraZeneca…VP Mark Esser says we
started working with the Dept. of Defense Pandemic Preparedness Program in
2017. He… pic.twitter.com/9ZLQjor9gh

— Chief Nerd (@TheChiefNerd) March 10, 2024

Vysvětluje, jak ministerstvo oslovilo společnost AstraZeneca s žádostí o vývoj vakcín a
léčby do 60 dnů od identifikace patogenu, který by mohl způsobit pandemii.

AstraZeneca a další farmaceutické společnosti společně vytvořily konsorcium s názvem
MCDC. Všechny tyto společnosti jsou do toho zapojeny a děje se to už léta, zdůraznila
Latypova v rozhovoru s Claytonem Morrisem z Redacted.
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Dne 4. února 2020 obdržely farmaceutické společnosti výzvu z ministerstva: přejděte na
covid a začněte vyrábět vakcíny proti covidu.

Latypova poukázala na to, že ke 4. únoru 2020 bylo v USA registrováno 11 případů
covidu a nula úmrtí. Jednalo se však v podstatě jen o pozitivní testy. Žádná pandemie
nebyla.

„Je to neuvěřitelné a šokující,“ řekl Morris. „To by mělo všechny rozzuřit.“

„A zdá se, že prezident, v tomto případě Trump, nebyl informován,“ dodala Latypová.

Morris se odvolával na rozhovor Tuckera Carlsona s Mikem Benzem, ve kterém je jasně
řečeno, že USA řídí Pentagon.

Latypová vysvětlila, že Pentagon potřebuje, aby farmaceutičtí giganti dostávali finanční
prostředky. „Tam jdou peníze.“

„Do roku 2017 se farmaceutickému průmyslu investice sotva vrátily,“ řekla. „A to se
muselo změnit.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 3 Průměrně: 5]


